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Z A P I S N I K 
 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 11.5.2023 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri,  g.Rok 

Obid, g.Domen Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, ga.Monika Hadalin, g.Jure Magajne, 

g.Luka Podobnik, David Bašelj, g.Silvo Jeram, g.Jure Podobnik, in g.Andraž Drešček 

ODSOTNI: ga.Nataša Štremfelj, gdč. Patricija Tušar, ga.Katja Kejžar, 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

g.Oton Lahajnar, ga. Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: Nada B. Eržen – MKČI,  

OSTALI PRISOTNI – preko video konference: Gregor Novaković – LTO Laufar Cerkno, 

Tomaž Glažar – direktor ZD Idrija 

NOVINARJI:  Ivan Seljak  - Radio Odmev, Damijan Bogataj – ABC  

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

  
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 5. seji občinskega sveta dne 20. 4. 2023 ter 

poročilo o realizaciji sklepov  

3. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe zavetišča za zapuščene živali 

na območju Občine Cerkno – prva obravnava  

4. Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – skrajšani postopek  

5. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija – 

prva obravnava  

6. Poslovna poročila javnih zavodov za leto 2022  

7. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in 

vzgojno-varstvenega zavoda Osnovna šola Cerkno – prva obravnava  

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah 08 Občinskega prostorskega načrta Občine 

Cerkno (SD 08 OPN) – kratek postopek  

9. Poročilo o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022  

10. Pravilnik o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih 

mest Mestne knjižnice in čitalnice Idrija  

11. Soglasje soustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnateljice Glasbene šole 

Idrija  

12. Pobude in vprašanja svetnikov  

 

 

 

 

  



Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda. Predlagal je, da se 6. točka dnevnega reda prestavi na 3. točko 

dnevnega reda, 10. točka dnevnega reda se obravnava kot 4. točka dnevnega reda, 11. točka 

dnevnega reda se obravnava kot 5. točka dnevnega reda. 7. točka dnevnega reda se umakne iz 

dnevnega reda. Točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo.  

Oton Lahajnar je podal obrazložitev, zakaj se 7. točka dnevnega reda obravnava po 

skrajšanjem postopku. S strani Statutarno pravne komisije so bili opozorjeni, da bi na prejšnji 

seji morali sprejeti kot odlok o spremembi odloka in ne kot samostojni sklep, ko se je 

sprejemal sklep o dodatni registraciji dejavnosti zavoda. Drugi razlog pa je ta, da besedilo, ki 

so ga dobili svetniki na zadnji seji na vpogled ni bilo ažurirano s pripombami Statutarno 

pravne komisije. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1: 

Občinski svet je potrdil spremenjeni dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (12 glasov ZA) 

Sprejet je bil SKLEP 2: 

Občinski svet je potrdil, da se 7. točka obravnava po skrajšanem postopku.   

 

                                                                                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 5. seji občinskega sveta dne 20. 4. 2023 

ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da so bile na zapisnik zadnje seje podane nekatere 

pripombe, ki so bile v zapisniku upoštevane, za kar so prejeli tudi popravek zapisnika. 

Vprašal je, če so glede zapisnika še kake pripombe.  

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 5. redne seje občinskega sveta z dne 20.4.2023.  

 

                                                                                                                   (12 glasov ZA ) 

Seji se je ob 18.20 pridružil Andraž Drešček.  

 

Ad 3.:  Poslovna poročila javnih zavodov za leto 2022 

  

Tomaž Glažar je v nadaljevanju predstavil poslovanje zavoda v letu 2022. Povedal je, da je 

bilo lansko leto za zavod zelo zahtevno leto, kljub temu pa so npr. uspeli pridobiti nov 

rentgenski aparat in obnoviti prostore za rentgen. Postavili so se temelji za vzpostavitev centra 

za duševno zdravje otrok in mladostnikov. Soočali so se s problematiko kadra, ker se je ena 

zdravnica upokojila, druga pa je odšla na porodniški dopust in kar naenkrat je bilo 2.000 

opredeljenih pacientov brez zdravnika in je posledično vplivalo tudi na dežurstva v zavodu. 

Imajo tudi težave z zdravnikom pediatrije. 

Stanko Gosar je vprašal kako bodo reševali problematiko ginekologije, ki v zdravstvenem 

domu ni zagotovljena. 



Tomaž Glažar je dejal, da je ginekologija res velik problem in iščejo ustrezne rešitve. Težave 

rešujejo s pomočjo dveh specialistk iz porodnišnice Ljubljana in Postojna. Trenutno imajo 

tudi specializantko, ki dela dvakrat tedensko  

Silvo Jeram je vprašal glede zdravstvenih pregledov medicine dela, če teh v Idriji res ne bo 

več.  

Tomaž Glažar je povedal, da je zdravnica, ki odhaja na porodniški dopust angažirala dve 

zdravnici, ki bosta dvakrat tedensko delali v ambulanti, od tega se bo ena zaposlila in bo 

delala vsak dan. Podpisali so tudi pogodbo z ZD Škofja Loka in delo bo potekalo nemoteno 

ter je zagotovljenih še več zdravnic kot je bilo do sedaj. Poleg tega so gledali tudi na samo 

kakovost storitve.  

Ivan Mavri je vprašal kako bo s kadri v novi zdravstveni postaji v Cerknem, če jih bo dovolj 

ter če obstaja bojazen, da bi bila stavba prazna. 

Tomaž Glažar je dejal, da se celo boji, da bo stavba premajhna za vse storitve, ki jih 

nameravajo izvajati. Planirajo, da bi v prostorih delal pediater, fizioterapija, center za duševno 

zdravje, patronažna služba itd. Poleg tega razmišljajo tudi o prostorih, kjer bi lahko delal 

strokovni kader zavoda. 

Luka Podobnik je vprašal, če bo presežek, ki je namenjen za investicije, šel tudi za ZD 

Cerkno ter kakšen je plan ZD Idrija za sofinanciranje ZD v Cerknem. 

Tomaž Glažar je povedal, da v Idriji Občina financira prostore in osnovno opremo in tako bo 

najverjetneje tudi v Cerknem – predvideva se, da se bodo pridobivala tudi Evropska sredstva. 

Nekaj medicinske opreme bo vsekakor potrebno financirati, kar pa še ne pride v poštev za leto 

2023, saj ZD letos še ne bo končan. Predvidena pa so sredstva za trenutno postajo v Cerknem. 

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil poslovanje zavoda v letu 2022. Povedal je, da 

so v lanskem letu sprejeli načrt upravljanja parka Divje babe, kar je velik strateški dokument. 

Glede trajnostnega razvoja na destinaciji so uspeli pridobiti znak Green destination. V 

lanskem letu beležijo povečanje števila nočitev v občini. Povečali so tudi prihodke, zlasti z 

dvigom vstopnine za AP Divje Babe. 

Monika Hadalin je vprašala kako si lahko turisti izposodijo kolesa v soboto in nedeljo. 

Gregor Novaković je dejal, da so dogovorjeni, da se kolesa lahko vrnejo v Hotel, v primeru, 

da si jih izposodijo v petek. Povedal je še, da so v dogovoru, da bi se kolesarnica dala v 

najem, kjer bi si lahko izposojevali tudi kolesa in bi seveda lahko sodelovali. 

Monika Hadalin je predlagal, da se napiše tudi na spletni strani, da je omogočena izposoja 

koles tudi v nedeljo (trenutno je zavedeno, da je to mogoče samo v delovnem času LTO-ja). 

Mojca Mavri je glede kolesarske dirke po Sloveniji vprašala, zakaj Cerkno še ni opremljeno 

s predstavitvijo oz. opisom kraja. Vsi ostali kraji predstavitve imajo. 

Gregor Novaković je pojasnil, da je prišlo do manjšega šuma v komunikaciji, bo pa zadeva v 

ponedeljek na spletni strani. Povedal je, da so se z veliko pomočjo župana uspeli dogovoriti, 

da gre trasa skozi samo naselje Cerkno in je to velika in pomembna zadeva, saj bodo dirko 

predvajale večje televizijske postaje po svetu. 

Ivan Mavri je vprašal, če so trenutni prostori, kamor se je LTO preselil sedaj v redu ter če 

zadoščajo za njihovo delovanje.  

Gregor Novaković je dejal, da so prostori super in so neprimerljivo boljši od prejšnjih, ki so 

bili absolutno premajhni. Ti prostori jim omogočajo boljše in nemoteno delo. 

Luka Podobnik je dejal, da so se v zadnjih dveh letih povečali prihodki od prodaje blaga in 

storitev ter vprašal na katerem področju so to dosegli in če upajo napovedati tak trend tudi 

vnaprej.  

Gregor Novaković je dejal, da je vidik tržne dejavnosti zelo pomemben, največji delež 

prihodkov pa so ustvarili s povišanjem vstopnine v Divjih babah. Seveda pa iščejo vse 

možnosti, ki so na voljo. 

Silvo Jeram je vprašal, kaj nameravajo s starimi prostori TIC-a. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da razmišljajo, da bi v teh prostorih uredili javne WC-je. 



Nada B. Eržen je v nadaljevanju predstavila poslovanje zavoda v letu 2022. Povedala je, da 

so se vse številke povečale, kar jih zelo veseli. Izvedi so literarne večere, bralne urice in 

organizirane obiske ter beležili veliko število obiskovalcev. Pohvalila je zaposlena v knjižnici, 

ki sta zelo prizadevna, delata odlično in se trudita za vse uporabnike. Organiziran je bil tudi 

Bevkov bralni krožek, ki je deloval od jeseni do sedaj. S strani kinološkega društva so jim 

podarili knjižno hiško. Bili so uspešni tudi pri raznih drugih projektih. 

Ivan Mavri je dejal, da na Tolminskem zelo dobro deluje bibliobus ter če vidijo možnost 

bibliobusa tudi na tem območju ter če v tej stvari vidi korist za občane. 

Nada B. Eržen je dejala, da vsekakor vidi korist in so za vzpostavitev bibiliobusa zelo 

zainteresirani, bi pa k temu morala pristopiti občina. Bila je mnenja, da bi glede na 

zemljepisno lego krajev, na ta način knjige lahko še bolj približali bralcem. Pojasnila je, da 

imajo v Idriji možnost izposoje avta od Sopotnika ter vozijo knjige do bralcev, kar se je zelo 

dobro prijelo med uporabniki. Prosila je, če bi lahko tudi v Cerknem koristili avtomobil, da bi 

zaposleni vozili knjige do občanov – možnost bi bila tudi na vsake 14 dni. 

Mojca Mavri je dejala, da je pred kratkim poslala svetniško vprašanje na to temo oz. glede 

možnosti prevozov knjig do občanov in sicer z avtomobilom Prostofer (predvsem tistim, ki 

nimajo možnosti obiskati Bevkove knjižnice). Odgovor ji je posredoval g. direktor ter jo 

zanima, če se je na to temo že kaj premaknilo. 

Oton Lahajnar je dejal, da je razlika med storitvijo Sopotnik in Prostofer in sicer so vozniki 

Prostoferja prostovoljci. Se pa strinja, da bi bilo potrebno sklicati sestanek in se pogovoriti o 

tej možnosti. 

Nada B. Eržen je dejala, da je možnost tudi, da bi knjige vozili zaposleni knjižnice. Gre pa za 

storitev, ki bi jo izvajali za ranljive skupine.  

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je poročila 

obravnaval, jih potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k posameznim sklepom. 

 

Predlog sklepov: 

1. Osnovna šola Cerkno: 

Presežek prihodkov nad odhodki v Osnovni šoli Cerkno v višini 130,22 EUR ostane 

nerazporejen. 

                                               (13 glasov ZA) 

2. LTO Laufar Cerkno: 

Presežek prihodkov nad odhodki LTO Laufar Cerkno v znesku 15.376,00 EUR ostane 

nerazporejen. 

                                               (13 glasov ZA) 

 

3. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija – Bevkova knjižnica Cerkno: 

Presežek prihodkov nad odhodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija – del za Bevkovo 

knjižnico Cerkno v višini 195,00 EUR ostane nerazporejen na kontu 985.         

                                                           (13 glasov ZA) 

4. Zdravstveni dom Idrija: 

Presežek prihodkov nad odhodki Zdravstvenega doma Idrija v višini 33.412,82 EUR, ki 

odpade na občino Cerkno, nameni za investicije. 

                                               (13 glasov ZA) 

5. Glasbena šola Idrija: 

Presežek prihodkov nad odhodki Glasbene šole Idrija, v višini 384,00 EUR, porabi za nakup 

inštrumentov. 

                                               (13 glasov ZA) 

 



Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Poslovanje javnih zavodov v letu 2022 ter 

predlagane sklepe. 

 

Ad 4.: Pravilnik o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji 

delovnih mest Mestne knjižnice in čitalnice Idrija 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da gre samo za 

prilagoditev pravilnika na državni ravni, kjer so se spremenili plačni razredi. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je pravilnik 

potrdil in predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje k pravilniku.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Pravilnik o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in 

sistemizaciji delovnih mest Mestne knjižnice in čitalnice Idrija.  

        (13 glasov ZA) 

 

Ad 5.: Soglasje soustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnateljice Glasbene 

šole Idrija 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je podal 

soglasje in predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je podal soglasje k sklepu z dne 2.3.2023, ki ga je Svet zavoda Glasbene 

šole Idrija sprejel v postopku ocenjevanja delovne uspešnosti ravnateljice Glasbene šole 

Idrija v letu 2022 in izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase osnovne 

plače ravnateljice. 

        (13 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe zavetišča za zapuščene 

živali na območju Občine Cerkno – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je podal obrazložitev k točki dnevnega reda in povedal, da je vsaka občina 

dolžna zagotoviti zavetišče za zapuščene živali. Tako ima občina Cerkno že več let sklenjeno 

pogodbo z zunanjim izvajalcem storitve in sicer po neposredni pogodbi. Po zakonodaji pa je 

potrebno podeliti koncesijo. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije in predlaga občinskemu svetu, 

da s predlaganimi popravki članov Statutarno pravne komisije navedeni odlok sprejme.  

Monika Hadalin je vprašala, kdo izvaja to storitev v občini ter če je zainteresiran za 

nadaljnje sodelovanje. 

Oton Lahajnar je dejal, da storitev izvaja Oskar Vitovlje in je zainteresiran tudi za naprej. 

Domen Uršič je vprašal predsednika Statutarno pravne komisije za kakšne popravke gre.  

Luka Podobnik je dejal, da gre bolj za pravopisne popravke. Tudi sicer je bila podana 

generalna pripomba zunanjih članic komisije, da glede odlokov, ki se jih sprejema opažajo 

veliko pravopisnih napak in predlagajo, da se jih pred tem da na vpogled kakemu lektorju.  



Ivan Mavri je vprašal za kako finančno breme občine gre ter dejal, da imajo v Novakih 

nekoga, ki bi to lahko izvajal.  

Oton Lahajnar je dejal, da je po pogodbi fiksni znesek cca 270 €/mesec, priloga pogodbi pa 

je cenik za posamezne odvoze teh zapuščenih živali. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe zavetišča 

za zapuščene živali na območju Občine Cerkno v prvi obravnavi.  

  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

        

Ad 7.:  Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – skrajšan postopek 

   

Oton Lahajnar je podal poročilo k točki dnevnega reda. Odlok se obravnava ponovno, ker so 

bili s strani Statutarno pravne komisije opozorjeni, da tako kot je bilo pripravljeno gradivo za 

5. sejo OS, ko so sprejeli sklep, o dodatni dejavnosti zavoda ni bilo prav, saj bi morali to 

sprejeti kot del odloka. Poleg tega je potrebno navesti tudi, da se sprejme odlok s 

spremembami Statutarno pravne komisije z dne 4.5.2023. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije in občinskemu svetu predlaga, 

da z predlaganimi popravki SPK sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične organizacije Občine Cerkno ter čistopis Odloka o 

ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične organizacije Občine Cerkno.  

Oton Lahajnar je dejal, da je Statutarno pravna komisija predlagala, da je Svet zavoda 

sklepčen, ko so prisotni štirje člani (število članov sveta je 8). 

Jure Podobnik je vprašal kako to, da se je sploh znižalo število članov sveta, ki je bilo prej 

deset.  

Oton Lahajnar je dejal, da se je spremenila zakonodaja in se je zato ustrezno prilagodilo.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno 

po skrajšanem postopku, s pripombami Statutarno pravne komisije sprejetimi dne 

4.5.2023.                                                                                            

(12 glasov ZA, 1 glas PROTI) 

 

Ad 8.:  Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola 

Idrija – prva obravnava 

 

Domen Uršič je v nadaljevanju pojasnil točko dnevnega reda in povedal, da gre za uskladitev 

z zakonodajo in sicer se spremeni število članov sveta zakona. 

Oton Lahajnar je dejal, da je občina Idrija odlok v prvi obravnavi že sprejela. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je odlok 

potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije in predlaga občinskemu svetu, 

da navedeni odlok sprejme.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 



Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno 

izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija v prvi obravnavi. 

                                                                                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 9.:  Odlok o spremembah in dopolnitvah 08 Občinskega prostorskega načrta Občine 

Cerkno (SD 08 OPN) – kratek postopek 

 

Mojca Gros je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda ter povedala, da gre samo za 

popravek določila posebnih prostorskih izvedbenih pogojev, ki je bil po prejšnjem odloku 

naveden napačno. Spremembe odloka 08 so bile tudi razgrnjene in ni bilo prejetih nobenih 

pripomb. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je opozorila samo na manjšo 

pravopisno napako in predlaga občinskemu svetu, da navedeni odlok potrdi.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembah in dopolnitvah 08 Občinskega 

prostorskega načrta Občine Cerkno (SD 08 OPN) po kratkem postopku. 

 

                                                                                           (12 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Poročilo o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 

 

Oton Lahajnar je podal obrazložitev k točki dnevnega reda in povedal, da je izračun narejen 

na osnovi volilnih rezultatov iz jesenskih volitev. Sredstva se dodelijo glede na število 

prejetih glasov in nekaterih drugih kriterijev. 

Domen Uršič je povedal, da lista do povrnitve stroškov ni upravičena, ker ni registrirana kot 

stranka. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Poročilo o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne 

volitve 2022.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Pobude in vprašanja 

 

Mojca Mavri je v nadaljevanju podala pobudo za postavitev drogov za zastave pred stavbo 

muzeja, ob doprsnih kipih. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so sredstva za premestitev drogov že v proračunu in imajo v 

planu, da se to izvede po sprejemu proračuna. 

Mojca Mavri je dejala, da je direktor LTO-ja povedal, da so z novimi prostori zelo 

zadovoljni ter so dovolj veliki za samo delovanje. Na zadnji seji je bilo rečeno, da je 

predvidena selitev LTO-ja v obnovljeni stari gasilski dom, kjer bo tudi manjša večnamenska 

dvorana.  

Mojca Gros je dejala, da je to trenutno začasna lokacija za LTO, saj so bili prostori bivše 

NKBM kupljeni z drugačnim namenom in sicer, da se vzpostavi trg. 



Mojca Mavri je vprašala glede 11 oddelka vrtca, saj so gotovo prejete prošnje že pregledane 

ter koliko otrok je ostalo pred vrati vrtca. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da s strani vrtca še nimajo nobenih informacij glede vpisa. 

David Bašelj je vprašal glede bližajoče se kolesarske dirke, če je možnost, da se bo cesta do 

takrat kaj uredila. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede na nekatere objave v medijih je videti, kot da občina 

ne dela ničesar na tem področju. Pojasnil je, da je bil organizator dirke z organizacijo 

sestankov z župani precej pozen in sicer zaradi volitev. Tako je bil ta sestanek precej pozen in 

je zato prišlo tudi do zamika s promocijskim materialom. Pogodba še ni podpisana in bo po 

sprejetem proračunu. Zaradi spremembe trase so predlagali, da se postavka nekoliko poviša iz 

razloga varovanja. Povedal je še, da so bili v kontaktu z Direkcijo in njihov izgovor je bil, da 

je vlada črtala 160 mio na državni ravni ter sredstev ni, medtem pa so potekali naprej dokaj 

pozitivni dogovori.  

David Bašelj je apeliral, da se zamenja zastava pred občinsko stavbo, ki je v slabem stanju 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bodo drogovi sicer umaknjeni. Zastave pa so naročene. 

Stanko Gosar je predlagal, da se na stavbi LTO-ja uredi označitev. Podal je še pobudo 

občana, ki je opozoril na pesek na cestišču, ki je ostal od zime in še ni očiščen.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se bo pesek počistil, sicer pa je občina omejena, ker še ni 

sprejet proračun in ni mogoče sklepati pogodb z izvajalci. 

Jure Magajne je dejal, da ima informacijo, da bo 18 otrok ostalo pred vrati vrtca. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je dejstvo, da rojstva v občini padajo, zlasti glede na lansko 

leto. Sicer pa je vpis v vrtec povišan od kar je drugi otrok zastonj. Glede samega vrtca bo 

potrebno zelo dobro premisliti, v koliko oddelkov se bo šlo. V Bohinju je bil npr. odprt nov 

11 oddelčni vrtec, ki je stal 7,5 mio €; s tem, da je bila gradnja bistveno manj zahtevna, kot bi 

bila v Cerknem.  

Jure Magajne je dejal, da bo to nekako potrebno urediti, saj 100 €, ki jih občina nameni ne 

reši problema.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da se boji, da bo glede na predpisano površino, lahko kmalu 

tudi le 8 ali 9 oddelkov in je pri tem potrebno biti zelo pozoren.   

Ivan Mavri je vprašal, zakaj bi se LTO selil v obnovljeni stari gasilni dom, če ima sedaj 

zagotovljene prostore s katerimi so zadovoljni. 

Mojca Gros je pojasnila, da so trenutni prostori začasni, ker se je trenutno pokazala možnost, 

da se LTO preseli v prostore bivše NKBM, ker so za njih precej boljši kot prejšnji. Že več kot 

dve leti pa je v projektiranju projekt starega gasilnega doma, kjer so predvideni prostori za 

LTO in tako je občina tudi vložila gradbeno dovoljenje. Če bi se pokazalo, da bi bila npr. 

primerna tudi kaka druga dejavnost v starem gasilskem domu, lahko to še vedno uredijo. 

Ivan Mavri je dejal, da se stvari spreminjajo in se mu zadeva ne zdi prav nič začasna, saj je to 

za nek LTO idealna postavitev.  

Mojca Gros je dejala, da je v primeru, da LTO ostane na tej lokaciji potrebna sprememba 

namembnosti v starem gasilnem domu.  

Monika Hadalin je vprašala glede ceste čez Kladje, kakšni so bili konkretni dogovori z 

direkcijo in kakšna naj bi bila časovnica sanacije ceste. 

Župan Gašper Uršič je povedal, da ni bilo dogovorjeno nič konkretnega, saj direkcija uradno 

nima denarja. Vse ostalo so se pogovarjali drugi in upa, da se bo koalicijski del držal tega kar 

je rekel.  

Monika Hadalin je dejala, če potem uradno ni zagotovljeno ničesar. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da tega trenutno ne more javno odgovoriti. Gre pa za državno 

cesto in skozi vsa leta je razvidno, da se na tem dela. Žal je res tako, da so bile obljube več 

vlad dane in večkrat so se sredstva žal tudi premestila, premaknili so se tudi roki. 

Monika Hadalin je vprašala kako je s čiščenjem in vzdrževanjem trase Ravne – Vrh Križa in 

dejala, da bi bilo potrebno to urediti. Rečeno je bilo, da je čiščenje v izvajanju, od takrat se je 



počistilo samo cca 200 m. Razume, da je trenutni izvajalec zelo zaseden, lahko pa bi poiskali 

začasno rešitev in za to so zainteresirani tudi krajani. Gre pa za stvar, ki stoji že od jeseni.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da bo po sprejetem proračunu to lažje urediti, seznanjen je tudi 

s pobudo krajevne skupnosti, da so nekateri krajani zainteresirani, da bi izvedli čistilno akcijo 

v organizaciji krajevne skupnosti. 

Monika Hadalin je vprašala kam lahko usmeri človeka, ki bi bil zainteresiran, da prevzame 

čiščenje ceste. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da k g. Janezu Peternelju.  

Klemen Prezelj - KS Ravne je pojasnil, da je v interesu krajevne skupnosti, da to delajo 

posamezniki in ne društva. 

Luka Podobnik je podal primer na gorenjski strani, kjer tudi sam sodeluje in sicer imajo 

krajani v sklopu čistilne akcije navado, da očistijo mulde in propuste, v sklopu tega pa je 

potem organizirana malica in kosilo, ki jo financira občina. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so na podoben način izpeljali akcijo v Ravnah, žal je bila 

udeležba zelo majhna. Bil je tudi mnenja, da morajo za čiščenje večjih zadev poskrbeti 

pogodbeni izvajalci.  

David Bašelj je dejal, da je bila v šoli izpeljana zaključna prireditev in se je še enkrat več 

pokazalo, da Cerkno res potrebuje neko športno-kulturno dvorano. Pričakoval bi in si želel, da 

bi bili za kako stvar mogoče malo bolj drzni in se mogoče povezali tudi z lokalnim 

gospodarstvom ter zadevo izpeljali.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da so velik problem primerne parcele, ki jih ni. Na dolgi rok pa 

je problem tudi financiranje takega projekta.  

Mojca Gros je dejala, da za tako dvorano trenutno ni ustreznega prostora. 

David Bašelj je bil mnenja, da se lahko umesti zraven 11 oddelka ali pa na mestu za 

parkirišči ter bi res pregledal vse možnosti kjer bi se to mogoče dalo izpeljati.  

Mojca Gros je dejala, da glede na vse zahteve, ki jih taka gradnja potegne za sabo, gre za 

zelo dolgoročne plane občine. Na mestu kjer je trenutno igrišče, za izgradnjo dvorane ni 

dovolj široko. Preizkušali so možnosti za šolo, gre pa za zahteven geološki teren in bo gradnja  

zelo draga. 

Monika Hadalin je dejala, da je prav da so svetniki seznanjeni s problematiko, da potem vejo 

občanom zadeve pojasniti, ko jih vprašajo.  

Mojca Gros je pojasnila, da so vsi pogoji glede gradenj določeni v OPN-ju ter pravilnikih, ki 

veljajo za celo Slovenijo (npr. za vrtec je poseben pravilnik).  

Monika Hadalin je dejala, da ima Cerkno veliko športnih klubov in aktivnosti, ki mogoče 

tudi nekoliko zamirajo, na račun tega, ker ni primernih površin.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da potencial glede aktivnost v Cerknem je, treba pa bo dobiti 

ustrezno zemljišče. 

Stanko Močnik je vprašal kako je glede odkupa zadružne stavbe pod šolo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da kmetijska zadruga ni pripravljena prodati cele stavbe, se pa 

o tem še vedno pogovarjajo.  

Stanko Močnik je vprašal, kaj bo s teniškimi igrišči ter spomnil na problematiko z 

baliniščem.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da bi z menjavo zemljišč kjer je teniško igrišče, pridobili 

športne površine, rešili kolesarko in nekaj parkirišč. Bi pa morali na teh območjih pridobiti 

stavbne pravice. 

Silvo Jeram je dejal, da so zaprli vrata tudi Moto klubu, kjer so imeli svoje prostore. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so se motoristi dogovorili za prostore pri upokojencih. 

Silvo Jeram je vprašal, če se pogovarjajo tudi o sanaciji ceste proti Želinu. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se cesta proti Želinu trenutno projektira, skupaj s kolesarko. 

Stanko Močnik je dejal, da je cesta proti Želinu na enem mestu res v zelo slabem stanju in bi 

jo bilo potrebno sanirati.  



Jure Podobnik je vprašal, kdaj bo posvet s predsedniki krajevnih skupnosti. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da datum še ni določen.  

Ivan Mavri je dejal, da bi se glede škode po divjadi morali dobiti še na enem sestanku. 

Stanko Močnik je dejal, da podpira aktivnosti v zvezi s škodo po divjadi. Vprašal je, če imajo 

na kakem predvidenem projektu težave in bi ga lahko predlagali za amandma ob sprejemanju 

proračuna.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da konkretno na nobenem projektu ni težav.  

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.15 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


